
 

Protokoll vid extra styrelsemöte med Naturbruksskolornas förening 
Tid och plats: 11 januari 2022 kl. 14.00 - 15.00 på zoom 

Styrelse 
Anneli Gunnars Älvdalen 
Peter Nyman Svenljunga 
Anna Giljam Nilsson Real Gävle 
Urban Vikström Spånga 
Sofie Alvarsson Gamlebygymnasiet 
Mimmi Andersson Gran 
Hampus Frank Önnestad 

Suppleanter  
Anna Rosén Tenhult  
Anette Larsson Himmelstalund  
Cathrin Backman Löfgren Forslundagymnasiet 

Adjungerad: Maria Elinder 
 

Deltagare:   Anneli Gunnars, Peter Nyman, Sofie Alvarsson, Mimmi Andersson, Hampus  
Frank, Anette Larsson, Maria Elinder 

Förhinder:  Urban Vikström, Anna Giljam Nilsson, Anna Rosén, Cathrin Backman Löfgren 

 
§ 1. Val av sekreterare och justerare 

 
Maria Elinder väljs till sekreterare och Anette Larsson till justeringsperson. 
 

§ 2. Rikskonferensen på Gotland 27 - 28 april 2022 
 
Styrelsen diskuterar på vilket sätt pågående coronapandemi påverkar om konferensen ska 
genomföras som planerat. Frågan diskuterats med Gotland Grönt Centrum vid möte 21/1.  
 
a) Tidsplanering 
En första inbjudan skickades till skolledare och huvudmän 15/12. Minnesanteckningar från 
mötet 21/1, mellan Anneli, Anna GN, Maria E och Gotland Grönt Centrum, skickas därefter 
till NF styrelse som underlag inför styrelsemötet 9/2.  
 
Beslut: 
- vänta med programutskick till skolorna tills efter styrelsemötet 9/2,  
- 9/2 fatta beslut om senaste datum då besked lämnas till skolorna om att genomföra 

konferensen som planerat, eller ej, 
-  om konferensen ställs in, informera skolorna om alternativ lösning. 

 
b) program  
Styrelsen går igenom konferensprogrammet och konstaterar att ett mycket intressant program 
har formats, där även Gotland Grönt Centrum och moderator Thomas Norrby har bidragit 
med input. Besked om medverkan återstår från den inledande föreläsaren samt från 
paneldeltagare, medan övriga medverkande är bekräftade. 
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c) Ämnen till gruppdiskussionerna 
Styrelsen diskuterar förslag till ett sjunde tema, vilket inkommit från Öknaskolan.  
 
Beslut: 
- att i gruppdiskussionen fokusera på de sex frågeställningar som hittills utarbetats av 

styrelsen, vilka är allmängiltiga för alla skolor. Deltagarna ombeds i anmälnings-
formuläret att ange en frågeställning som prio 1 och en ytterligare som prio 2, så att 
lagom stora grupper kan skapas (max 12 personer per grupp). Fler grupper kan skapas 
inom ett populärt tema. 
 

§ 3. Kommunikatörstjänst – vilka lösningar finns? 
 
Anneli har per mejl meddelat styrelsen att avtalet mellan Älvdalens utbildningscentrum och 
NF angående kommunikatörsuppdrag (20%) behöver sägas upp inför våren på grund av för 
hög arbetsbelastning totalt sett för kommunikatören. En ny lösning behöver skapas för NF. 
 
Beslut: 
- kommunikatörstjänsten (20%) behandlas vid nästa styrelsemöte, 
- styrelsen snarast meddelar Anneli om förslag till ny medarbetare (20%) hittas. 

 
§ 4. Övriga frågor 

 
a) Vid nästa styrelsemöte behandlas fråga om ny representant från NF som adjungerad i 
Naturturismens Yrkesnämnd, NTYN, där Anneli hittills har haft en plats. 
 
b) Maria E påminner rektor om att senast 14/1 fylla i NF:s digitala samverkansenkät. Hittills 
har 29 svar inkommit. 
 

§ 5. Nästa möte   
Enligt tidigare beslut: 

- tisdag 9/2 kl. 10.00 – 15.00 (digitalt, Per Fermvik)  
- fredag 25/3 kl. 09.00 -14.00 (IRL på KSLA, Gröna arbetsgivare efter lunch). 

 
§ 6. Mötet avslutas 

Vid protokollet: 
 
 
 
Maria Elinder 

     Justeras: 
 
 
 
Anneli Gunnars   Anette Larsson 
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